
 
 

PRECS I PREGUNTES PLE ORDINARI 21/11/2019 
 

1) Escola Beat Bonaventura 
 

Ja que aquesta setmana l’escola està de celebració (demà fan la festa dels 40 anys 
de l’edifici de l’escola), voldríem preguntar: 

 
- Quina eina s’utilitza entre l’escola i l’Ajuntament per tal de fer constar les incidències 

de l’edifici que cal reparar? 
 

- Hi ha alguna freqüència de la brigada d’anar a fer les reparacions pertinents? O 
només s’hi va en el cas que hi hagi algun avís? 
 

- Per què en alguns casos s’han hagut de resoldre desperfectes, per petits que siguin, 
des del centre mateix? 
 
PREC: Demanem que s’estableixi un protocol d’avisos i reparacions de les 
incidències que hi hagi als diferents centres educatius, si és que aquest protocol no 
existeix. 

 
2) Ensenyament / Menjador escolar 

 
Partint de la inquietud d’algunes famílies, fem les preguntes següents: 

 
- Com és que encara no hi ha hagut reunió de menjador com els últims anys es feia a 

principi de curs?  
 

- Hi ha el compromís de fer-la? Quan? Des d’aquí fem arribar la demanda que hi ha 
de famílies de les dues escoles per a que es faci aquesta reunió. 
 

- Per quin motiu s’ha canviat el període de cobrament de les mensualitats de menjador 
i ara es cobrarà a principi de mes? S’ha informat les famílies sobre aquest fet? 
 
PREC: Demanem que es consideri la necessitat de posar una segona persona al 
càrrec de la coordinació del menjador escolar, ja que actualment hi ha una sola 
persona per als dos centres i ha de gestionar un alt volum de feina. 
 

- Sobre Consell Escolar Municipal, volem preguntar per què encara no s’ha convocat 
aquest òrgan i quan es realitzarà la reunió del primer trimestre. Sabem que l’equip de 
govern ha renovat les seves responsabilitats, però l’any 2015 aquesta primera reunió 
es va celebrar el 4 de novembre mentre que aquest 2019 estem a finals de 
novembre i encara no en sabem res. 



 
 

 
 

3) Posada en marxa de l’Espai Escoles Velles i ús d’equipaments municipals 
 

Preguem que es faci un replantejament sobre l’Epicentre Gaudí, un espai que avui             
alberga partits polítics, entitats i serveis socials i que no té res a veure amb el                
plantejament pel qual se’l va construir. Demanem la redacció d’un Pla d’Equipaments            
que permeti arranjar els espais municipals de forma pausada, amb planificació i            
temps i no amb presses electoralistes que generen problemes com els que posarem             
de manifest a continuació. 
 
Sobre la recent posada en marxa de l’espai de les Escoles Velles, volem fer diverses 
preguntes: 

 
- Hi ha presència de goteres i/o humitats a l’edifici de les Escoles velles? En cas               

afirmatiu, quan s’han detectat i quines actuacions s’han fet? En quina data? 
 

- L’ascensor està en funcionament? En cas que no, per quin motiu? Quan es posarà              
en funcionament? Per què s’ha obert un espai al públic que no permet l’entrada de               
persones amb mobilitat reduïda? 
 

- La calefacció funciona correctament? En cas que no, per quin motiu? Quan es             
posarà en funcionament?  
 

- Hi ha problemes d’inundacions quan plou a la caixa nova d’escales? En cas             
afirmatiu, perquè no s’ha impermeabilitzat la coberta d’aquesta zona? 
 

- Durant les obres de l’espai, hi ha hagut constància del trencament, malmetiment,            
pèrdua o desaparició de materials de les entitats que ja ocupaven l’espai o bé ja               
havien portat part del seu material? En cas afirmatiu, se sap el motiu de la               
desaparició d’aquests materials? Quina ha sigut l’actuació de l’Ajuntament de          
Riudoms davant d’aquests fets? 
 

- Quin problema ha tingut l’enllumenat exterior de l’edifici?  
 

- Quina és la previsió de posar xarxa d’internet a l’edifici? 
 

- S’ha posat sistema d’alarma a l’edifici? En cas contrari, hi ha previsió de posar-ne?              
En quina data? 
 

- Per què s’han hagut de renovar els jocs de claus que ja s’havien donat a les entitats                 
que tenen espai a les Escoles Velles? 



 
 

 
- Quin serà el criteri d’utilització d’espais comuns com la cuina o la Sala d’Actes? La               

podrà demanar qualsevol entitat mitjançant una instància com en el cas d’altres            
espais municipals? 

 
Sobre l’antiga Llar de Jubilats: 

 
- Quina és la previsió per l’arranjament de la primera Planta de l’antiga Llar de 

Jubilats? Quin és el projecte que s’hi durà a terme? La funcionalitat de l’edifici s’ha 
modificat respecte el plantejament inicial? 

 
 

4) Moció sobre la difusió d’activitats de les entitats 
 

En l’últim Ple de la passada legislatura el grup de la CUP Riudoms va proposar, 
mitjançant una moció aprovada per tots els grups, la difusió totes les activitats de les 
entitats locals als canals propis de l’Ajuntament com web, pregó digital, cartellera 
Plaça Església, BiM, xarxes socials, etc.  

 
- Hi ha intenció de posar en funcionament els acords d’aquesta moció? En quin 

termini?  
 

5) Llums ornamentals de la Plaça de l’Església 
 

- Voldríem conèixer el calendari de col·locació i retirada anual dels lums ornamentals i 
les pilones a la Plaça de l’Església. 

 

6) Preguntes de les riudomenques 

Ja que el govern de Junts per Riudoms no permet fer preguntes al Ple a la 
ciutadania, la CUP retransmetem les preguntes que hem anat recollint: 

 
- Hi ha previsió de la retirada de l’escut d’Espanya de la façana de l’Ajuntament de 

Riudoms tal i com es va aprovar en una moció? 
 

- Hi ha constància sobre que l’enllumenat de l’Avinguda Montbrió no funciona a les 
nits? Hi ha hagut incidències? Si és així, s’ha fet l’actuació pertinent? 
 

- Hi ha previsió sobre la senyalització del Camí Sant Pau? I sobre el seu 
manteniment? 
 



 
 

- Es té previst fer activitats per potenciar el bon ús i el respecte a les rieres de 
Riudoms com per exemple, amb la recuperació de la Festa de l’Arbre? 
 

- Després dels aiguats, quina previsió hi ha d’acabar de netejar els carrers que han 
quedat malmesos per la presència de pedres i arena que dificulten el pas de ciclistes 
o motoristes? Igualment amb les voreres que han quedat malmeses i dificulten el pas 
dels vianants? 

- Quin és el motiu del petit dimensionament de la reixa de recollida d’aigua davant de 
l’antiga caserna de la Guardia Civil? 
 

- Hi ha alguna manera de millorar la sortida dels vianants de la Travessia Baix Camp? 
S’ha estudiat per part de l’Ajuntament? 
 

- S’ha estudiat el model de recollida de brossa a les zones disseminades de Riudoms? 
 

- Quines incidències hi ha hagut recentment amb la pista interior del Pavelló Municipal 
d’Esports? Quines reparacions s’hi han fet? Han sigut suficients o en tenen previstes 
de noves? 
 

- S’ha estudiat o s’ha iniciat la configuració d’un plat i una beguda típics riudomencs 
per a la Festa Major o d’altres esdeveniments lúdico-festius locals? 


